
 

 

 
 

 
Izjava za javnost 
 
Datum: 24.9.2012 
 
Svet za elektronske komunikacije je na 13. seji dne 21.9.2012 posebno pozornost posvetil 
pregledu izvedbe sklepov zadnje seje, na kateri je obravnaval in potrdil pripombe na osnutek 
predloga novega zakona o elektronskih komunikacijah (ZEKom-1). Svet je v mesecu avgustu 
prejel novi osnutek predloga ZEKom-1 ter ponovno pripravil in posredoval pripombe, ki jih 
pristojne vladne službe dotlej niso vključile v zakon. Svet je ob tem ugotovil, da je bila večina 
njegovih predlogov upoštevanih. 
 
Člani Sveta so se seznanili tudi s stanjem na trgu elektronskih komunikacij v drugem 
četrtletju 2012 ter z aktivnostmi v zvezi s prihajajočo Svetovno konferenco o 
telekomunikacijah. Člani Sveta so bili soglasni, da je potrebno identificirati najpomembnejše 
predloge sprememb mednarodnih telekomunikacijskih pravil ter usklajeno mnenje 
posredovati Vladi Republike Slovenije. 
 
Tako direktor Agencije Franc Dolenc kot tudi predsednik Sveta dr. Dušan Caf sta bila enotna, 
da je potrebno v prihodnje sodelovanje Agencije ter Sveta še bolj okrepiti in poglobiti, saj je 
na določenih področjih izmenjava znanj nujna.  
 
V prihodnje bo Svet med drugim posebno pozornost posvetil reševanju problema 
informacijske varnosti, saj Slovenija temu področju posveča premalo pozornosti. V 
sodelovanju z Agencijo bo Svet po uveljavitvi ZEKom-1 poskušal organizirati posvet s 
pristojnimi institucijami, katerega osrednja tema bo predstavitev problematike, primerjava z 
ostalimi evropskimi državami in potrebni ukrepi, ki bi jih Republika Slovenija morala sprejeti 
za večjo informacijsko varnost, še zlasti v primeru nacionalne kritične infrastrukture. 
 
 
 
 
 
 


